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Komise pro občanské záležitosti  
 

Zápis z jednání komise č. 05/2024 
 

Datum konání: 03.04.2024 

místo konání: velká zasedací místnost rady města 

Přítomni: (viz prezenční listina) Iva Durnová, MUDr. Alena Černeková, Mgr. Michaela 
Moudrá, Ing. Jarmila Sukopová, Mgr. Hana Štanglerová, Mgr. Jana Truschingerová 

Nepřítomni: Irena Budíková 

Hosté: Mgr. Filip Zdražil 

Zapisovatelka: P. Šůstková 
Ověřovatelka: Iva Durnová 
Čas jednání: 14:30 – 15:30 hod. 
 
Program jednání:  

1. Pracovně právní problematika DPP - návštěvy jubilantů 
2. Současná bezpečnostní situace v Kyjově 
3. Různé 

Průběh jednání: 

1. Pracovně právní problematika DPP - návštěvy jubilantů 

Předsedkyně komise členkám blíže objasnila změny ve výkazu činnosti při návštěvách jubilantů 
a členky komise je vzaly na vědomí. 

2. Současná bezpečnostní situace v Kyjově 

P. Durnová přítomným sdělila, že Obecně závazná vyhláška o regulaci doby hostinských 
provozoven č. 3/2016, k jejíž podobě se členky korespondenčně vyjadřovaly, zůstala 
ve stávajícím znění. 

P. Zdražil členky seznámil s připravovanou vyhláškou o zákazu žebrání ve městě. 

Dále proběhla diskuze o problémových občanech, kteří narušují veřejný pořádek ve městě. 
Členky komise se shodly v tom, že tito občané se nevhodně projevují nejen v centru města 
a na autobusovém nádraží, ale například také v Bohuslavicích nebo v Boršově u splavu. 
Nadnesly otázku, zda bude bezpečné v létě využívat cyklostezku do Bohuslavic po celý den, 
pokud se situace nezlepší. 

Členky komise velmi pozitivně hodnotily současný stav, kdy jsou strážníci Městské i státní 
policie ve městě více vidět. Domnívají se, že se občané cítí bezpečněji. 



P. tajemník k tomu uvedl, že městská policie má málo členů a do budoucna bude nutné řešit, 
jak město zajistí kromě jiného také činnosti kolem parkovacích automatů a ukládání pokut, 
když strážníci MP budou v terénu dohlížet na veřejný pořádek. 

Následovala diskuze členek komise s p. tajemníkem o možnostech odměn městských strážníků 
a dalších informací z jednání zastupitelstva města. 

3. Různé 

P. Durnová se dotázala na dobu zahájení provozu restaurace na kulturním domě s ohledem 
na tradiční setkání jubilantů, které se uskuteční v podzimních měsících. 

P. tajemník členkám komise sdělil, že restaurace na podzim ještě nebude v provozu, a proto 
bude nutné, v případě, že setkání proběhne v sále kulturního domu, zajistit pohoštění pro 
jubilanty jinou formou, například formou cateringu. 

Dále proběhla diskuze k místu pořádání setkání jubilantů a zúčastnění se dohodli, že letos 
proběhne setkání jubilantů v estrádním sále kulturního domu a pohoštění bude zajištěno formou 
cateringu.  

Připomněli si minulé setkání, které se uskutečnilo v sále Kyjovského pivovaru, které členky 
komise hodnotily velmi kladně. Přesto se však shodly na několika nedostatcích, které vnímaly 
jako problematické. A to velikost sálu pivovaru, která se projevila jako nedostačující pro 
pořádání této akce – jubilanti se v minulém roce zúčastnili akce opravdu v hojném počtu a dále 
nevhodná akustika sálu při tak hojné účasti jubilantů. 

P. tajemník k této diskuzi navrhl, že prověří možnost zajištění obsluhy na setkání jubilantů. 

Dále členky komise projednaly složení dárkových balíčků pro jubilanty a v diskuzi o svých 
zkušenostech s návštěvami u jubilantů se dále dohodly, že zatím složení měnit nebudou. A to 
i přesto, že čas od času někteří jubilanti projeví nad obsahem dárkového balíčku určité 
pochybnosti.  

Zúčastnění si také vyměnili názory na označení Mužského sboru z Kyjova v Kyjovských 
novinách pod názvem Mužáci z Kyjova. Členky komise jsou toho názoru, že by redakce novin 
měla ctít oficiální název uskupení. 

 

Termín konání KOZ: bude upřesněn 

Zapsala: Pavla Šůstková 

Ověřila: Iva Durnová 


